
 

 

 

 

 

 

 

 

Styremøte 01/24 

02.april.24 – kl. 20.00 – Teams 
 

 

Til stede: Haakon F. Borgen, Tor Klokseth, Bjørn Olav Nes, Svein Brattås, Hans Westad, Nils 
Bjerke, Henrik Fremgaard og Jan Tore Fuglerud. 

Ikke til stede: Maya Helmersen  

 

 

Saksliste: 

01/24 Årshjul 

02/24 Årsmøte 2025 

03/24 Brønnøysund 

04/24 Medlemskveld 

05/24 Skyløsning og hjemmeside 

06/24 Ny dommerkandidat 

07/24 RS 2024 

08/24 Ringtrening 

09/24 Støtte til aktiviteter 

 

  



01/24 Årshjul 

Vi diskuterte behovet for et årshjul og ble enige om å etablere dette. Prøver i første omgang 
å legge inn: 

• Styremøter ca hver 2. måned (et møte for planlegging av årsmøtet og et møte etter 
årsmøtet/ifm RS) 

• Årsmøte 2025 

• Aktiviteter som er planlagt (medlemskvelder, jaktprøver, utstillinger, osv.) 

Forslag til årshjul: 

 
Aksjon 1: Hans og Tor lager et utkast til årshjul som diskuteres neste styremøte. 

02/24 Årsmøte 2025 

Dato for årsmøte 2025 ble diskutert og vi besluttet tidspunkt for årsmøtet til å være onsdag 
19.02.2025. 

Sted ikke avklart, men ønsker å sjekke ut mulighet til Noresund. Om dette virker greit ift 
fasiliteter, pris og tilgjengelighet så har Nils fått fullmakt til å bestille. Haakon mente pris for 
årsmøtet 2024 var kr 13.000. 

Styremøte for planlegging av årsmøtet satt til 03.12.25 og varsel om tidspunkt for årsmøte 
må sendes varsles senest 20.12.2024. 

Aksjon 2: Nils sjekker ut mulighet på Noresund. 

Aksjon 3: Varsel for årsmøte må sendes ut senest 20.12.2024. 



03/24 Brønnøysund 

Oppdatert informasjon om styret må legges inn i Brønnøysundregisteret. 

Askjon 4: Haakon oppdaterer informasjon om styret i Brønnøysundregisteret. 

04/24 Medlemskveld 

Det ble diskutert team og tidspunkt for medlemskveld. Vi ble enige om at vi planlegger en 
medlemskveld i januar 2025 og at tema for kvelden skal diskuteres videre neste styremøte. 

De temaene som ble diskutert på møtet var: 

• Foredrag – Forstå din hund med Terje Østlie 

• Foredrag – med Robert Salomonsson 

• Det ble også foreslått om vi kanskje kunne kombinere et foredrag med et tema f.eks 
innlegg fra avlsrådet Gråhund. 

Aksjon 5: Medlemskveld legges inn som en sak på neste styremøte. 

05/24 Skyløsning og hjemmeside 

Skyløsning 

Det er et klart ønske i styret at vi får etablert en skyløsning for lagring av informasjon. Det 
må sjekkes med Espen Dahl-Mortensen om hva vi har tilgang til gjennom NEKF. 

Aksjon 6: Hans sjekker med Espen Dahl-Mortensen om hva vi har tilgang til av skyløsninger 
gjennom NEKF. 

Hjemmeside 

Det har i senere tid vært lite aktivitet/oppdateringer på hjemmesiden vår. Dette er lite heldig 
overfør våre medlemmer og vi ønsker å få opp aktiviteten på hjemmesiden. Vi ønsker 
primært at informasjon legges ut på hjemmesiden og deles på Facebook og at ting ikke 
legges direkte på Facebook. 

Informasjon som skal deles på hjemmesiden: 

• Referater fra styremøter 

• Årshjul 

• Medlemskvelder 

• Årsmøte 

• Resulterer fra jaktprøver og utstillinger 

• Generell informasjon fra styret 

Vi diskuterte også rollen webansvarlig og ble enige om at det mest optimale er om denne 
rollen holdes av en som er medlem av styret. Det ble foreslått at rollen kombineres med 
sekretær rollen. Vi ser at om det kan ble mye arbeid på en person om disse rollene 
kombineres og vi må da vurdere mulighet for en kompensasjon. Dette må i så fall bli en sak 
for årsmøtet. 

For å få opp aktiviteten rask og for å starte litt læring ble vi enig om å legge oppdatere 
hjemmesiden med informasjon om: 

• Nytt styre 

• Årsmøte + referat 

• Referat for siste styremøte 



Aksjon 7: Forberede sak til årsmøte ifm med sammenslåing av sekretær og webansvarlig 
rollene og mulig kompensasjon for den nye rollen. 

Aksjon 8: Hans og Nils oppdaterer hjemmesiden med informasjon om nytt styre, årsmøte og 
referat fra styremøte. 

06/24 Ny dommerkandidat 

Lars Tutanrud er foreslått som ny dommerkandidat. Styret har vurdert at kandidaten 
oppfyller kravene til dommerkandidat og to personer i styret (Tor Klokseth og Jan Tore 
Fuglerud) kunne gå god for kandidaten. 

Kandidaten er herved godkjent av styret. 

07/24 RS 2024 

Delegater 

Følgende sendes som delegater fra BEHK til RS 2025 

• Svein Brattås 

• Nils Bjerke 

• Hans Westad 

• Henrik Fremgård 

• Jan Tore Fuglerud 

• Bjørn Erik Nes 

• Haakon F. Borgen 

Liste med delegater må sendes ila uke 14 

Aksjon 9: Haakon sender liste med delegater til RS. 

RS Saker 

Det ble diskutert rundt RS sakene som er oversendt. Standpunkt for sakene er allerede blitt 
satt under årsmøtet og nedfelt i referatet derfra. 

Styret er enig om at vi følger valgkomiteens forslag under RS valget. 

08/24 Ringtrening 

I den senere tid har det blitt arrangert ringtreninger mer eller mindre på frivillig basis. For å 
kunne gi den som stiller opp og gjennomfører ringtreningen litt kompensasjon for dette har 
disse ringtreningene kostet litt. Størrelsen på bidraget har vært litt forskjellig og i noen 
tilfeller har betalingen også vært frivillig. 

Det har i noen tilfelle blitt oppfattet som at disse ringtreningene har vært arrangert av BEHK 
og det har da vært en forventing om at dette ikke burde koste noe og heller dekkes av 
klubben. Dette er selvsagt litt uheldig, og vi må sikre at det kommer tydelig frem av 
invitasjonen om arrangementet er en del av klubbens aktiviteter eller om dette er et initiativ 
på frivillig basis. 

Videre vil vi i styret vurdere om klubben skal arrangere ringtreninger som del av våre 
aktiviteter. 

Styret vil som en ledd i denne vurderingen se på muligheten for å betale noen for å 
arrangere ringtrening lokalt. 

Om klubben skal stå som arrangør av ringtreninger kan det være at det kommer noen krav 
fra NKK. 



Dette kan f.eks være krav til godkjent instruktør. Dette må sjekkes opp før vi tar en 
beslutning. 

Saken følges videre opp på neste styremøte. 

Aksjon 10: Nils sjekker om det kan tilkomme noen krav fra NKK om BEHK står som arrangør 
av ringtreninger. 

Aksjon 11: Ta en avgjørelse på om klubben skal arrangere ringtreninger, eller eventuelt 
støtte lokale initiativ. 

09/24 Støtte til aktiviteter 

Styret ønsker å støtte opp om lokale initiativ som arrangeres av medlemmene rundt om 
lokalt. For å sikre at beslutninger knyttet til støtt oppfattes rettferdig for de som søker er det 
viktig at vi får etablert noen retningslinjer. Retningslinjene må inneholde informasjon om: 

• Hva det kan søkes støtte til 

• Hvordan det skal søkes støtte 

• Tidsfrist for søknad ift når arrangementet gjennomføres 

Når retningslinjene er etablert skal de legges ut på klubbens hjemmeside. 

Aksjon 12: Opprette en sak for videre behandling av retningslinjer for støtte til aktiviteter. 

Aksjon 13: Legge retningslinjer for støtte til aktiviteter ut på hjemmesiden. 

 

 

Møte slutt: kl. 22.30 

Referent – Hans Westad 

 


